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Manara Consulting was established as a Saudi-based company to meet the growing demand for
specialized consulting services in Saudi Arabia. The company strives to offer innovative consulting
solutions that cater to the needs of the local market and enhance the capabilities of organizations
to achieve their strategic goals. Manara’s team is distinguished by high competence and extensive
experience across various fields, enabling them to provide comprehensive consultations covering
administrative, economic, and technical aspects.

About
Company



Our Vision
and Mission

Vision Mission
Manara Consulting aims to be a leading
provider of exceptional consulting services
across the Kingdom, actively contributing to
the support and development of the
national economy by enhancing the role of
Saudi companies in various consulting
fields, thereby meeting client needs and
addressing market demands.

At Manara Consulting, we aspire to be a Saudi
company that plays a significant role in the
development of the Saudi economy and in achieving
the goals of Vision 2030. We aim to assist our clients
in making decisions that will contribute to their
growth and help them achieve their objectives with
the highest levels of quality and excellence, while
consistently delivering innovative consulting solutions
that enhance their competitive edge in the market.



Our
Service

Administrative Consulting
and Corporate Governance:

Economic Consulting and Feasibility
Studies, Econometric Models

Manara Consulting  seeks to enhance administrative performance 
by   providing   specialized   consultations   aimed  at   developing
organizational structures, reengineering processes, and improving
internal   policies  and   procedures ,   with a focus   on  corporate
governance. The company strives to achieve the best results for its
clients by offering solutions aligned with the latest global standards.

Manara provides comprehensive economic consultations, including
market analysis, project evaluation, and the development of effective
economic  strategies , in  addition to  preparing  economic  feasibility
studies and econometric models. These consultations are designed 
to help  organizations  increase  financial  returns and  reduce  risks
through a thorough and detailed analysis of market and economic
factors.



Marketing Consulting and Demand
Analysis for Products and Services:

Information Technology 
and Business Solutions:

The company focuses on providing comprehensive marketing consultations
that assist organizations in understanding market dynamics and identifying
optimal marketing opportunities. Our services include developing
integrated marketing strategies, enhancing brand identity, analyzing
consumer behavior, and analyzing demand for different products and
services to ensure effective reach to the target audience.

Manara  offers  advanced  IT  solutions  that  assist   organizations  in  digital
transformation and improving their technical infrastructure. These solutions
include the design and implementation of IT strategies, the  optimization  of
internal systems, and the provision of business solutions that  contribute  to
operational efficiency and competitive excellence.



Recruitment Contracts:

 Manara  provides  specialized  consulting  services in  managing  recruitment
contracts and finding the right talents to fill leadership and technical positions.
We work on offering  integrated  recruitment  solutions  that  align  with  client 
needs and contribute to building strong and effective teams.

Conferences, Exhibitions 
and Training:

Manara is committed to organizing high-quality  conferences and   exhibitions
that contribute to knowledge exchange and the development of  professional
relationships  . The  company  also  offers  tailored  training  programs  aimed 
at enhancing the skills of employees and developing their capabilities  in  line
with  the demands of the  modern  market. Through  these  diverse   services, 
Manara Consulting seeks to be the trusted strategic partner for organizations
across   various  sectors ,  helping  them  achieve  their  goals  efficiently  and
effectively  while  enhancing  their  ability to compete in both  the  local   and
global markets.



OUR CLIENT’S



Contact us
INFO@MANARACO.COM

EMAIL:

WWW.MANARACO.COM
WEBSITE:

BUILDING 13, LAYSEN VALLEY, KING
KHALID HIGHWAY | RIYADH, SAUDI ARABIA

ADDRESS:
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تأسست شركة منارة للاستشارات كشركة سعودية متخصصة بهدف تلبية الطلب المتزايد على الخدمات الاستشارية
المتخصصة في المملكة العربية السعودية. تسعى الشركة إلى تقديم حلول استشارية مبتكرة تلبي احتياجات
السوق المحلي وتعزز من قدرات المؤسسات على تحقيق أهدافها الاستراتيجية. يتميز فريق العمل في شركة
منارة بالكفاءة العالية والخبرة الواسعة في مجالات متعددة، مما يمكنهم من تقديم استشارات متكاملة تغطي

مختلف الجوانب الإدارية والاقتصادية والتقنية.

نبذة عن
الشركة



رؤيتنا 
و مهمتنا

مهمتنا  رؤيتنا

نطمح في شركة منارة للاستشارات إلى أن نكون شركة
سعودية تسهم بشكل فعال في تطور الاقتصاد السعودي
وتحقيق مستهدفات رؤية 2030. نسعى إلى مساعدة
عملائنا في اتخاذ القرارات التي ستسهم في نموهم
وتحقيق أهدافهم بأعلى مستويات الجودة والإتقان، مع
الالتزام بتقديم حلول استشارية مبتكرة تعزز من قدرتهم

على المنافسة في السوق.

تتطلع شركة منارة للاستشارات إلى أن تكون الرائدة في تقديم

الخدمات الاستشارية المتميزة على مستوى المملكة، وأن

تسهم بفعالية في دعم وتنمية الاقتصاد الوطني من خلال

تعزيز دور الشركات السعودية في جميع المجالات الاستشارية،

بما يحقق تطلعات العملاء ويلبي احتياجات السوق المحلي.



خدماتنا
الاستشارات الإدارية وحوكمة الشركات:

 تسعى منارة للاستشارات إلى تعزيز الأداء الإداري من خلال تقديم استشارات
متخصصة تهدف إلى تطـوير الهيـاكل التنظيمية، وإعـادة هندسـة العمـليات

وتحسين السياسات والإجـراءات الداخلية، مع التـركيز على حـوكمة الشـركــات.
تسعـى الشـركة إلى تحقيـق أفضـل النتـائج لعملائهـا من خلال تقـديم حلول

تتماشى مع أحدث المعايير العالمية.

الاستشارات الاقتصادية وإعداد دراسات
الجدوى والنماذج الاقتصادية:

تقدم منارة استشارات اقتصادية شاملة تشمل تحليل الأسواق وتقييم المشاريع
الاستثمارية وتطوير استراتيجيات اقتصـادية فعـالة، بالإضافـة إلى إعـداد دراســـات
الجدوى الاقتصادية والنماذج الاقتصادية القياسية. تهدف هذه الاستشــارات إلى
مساعدة المؤسسات على زيادة العوائد المالية وتقليل المخـاطر من خلال تحليل

دقيق ومعمق للعوامل المؤثرة في السوق والاقتصاد.



الاستشارات التسويقية وتحليل الطلب
على المنتجات والخدمات:

 تركز الشركة على تقديم استشارات تسويقية شاملة تساعد المؤسسات على
فهم ديناميكيات السوق وتحديد الفرص التسويقية الأمثل. تشمل خدماتنا
تطوير استراتيجيات التسويق المتكاملة، تحسين العلامة التجارية، وتحليل
سلوك المستهلك، وتحليل الطلب على المنتجات والخدمات المختلفة لضمان

ال إلى الجمهور المستهدف. الوصول الفعّ

تقنية المعلومات وحلول الأعمال
 تقـدم منـارة حلـول تقنية متقدمة تسـاعد المؤسسـات على التحـول الرقمـي
وتحسين بنيتها التحتية التقنية. تشمل هذه الحلول تصميم وتنفيذ استراتيجيات
تقنيـة المعلـومـات، تحسـين الأنظمـة الداخليــة، وتقــديم حلــول الأعمــال التي

تساهم في رفع الكفاءة التشغيلية وتحقيق التميز التنافسي.



المؤتمرات والمعارض والتدريب:
تلتزم منارة بتنظيم مؤتمرات ومعارض عالية الجودة تساهم في تبادل
المعرفة وتطوير العلاقات المهنية. كما تقدم برامج تدريبية مخصصة تهدف
إلى رفع كفاءة العاملين وتطوير مهاراتهم بما يتوافق مع متطلبات السوق

الحديث.
تسعى شركة منارة للاستشارات من خلال هذه الخدمات المتنوعة إلى أن تكون
الشريك الاستراتيجي الموثوق للمؤسسات في مختلف القطاعات، مما
يساعدها على تحقيق أهدافها بكفاءة وفاعلية ويعزز من قدرتها على

المنافسة في السوق المحلي والعالمي.

عقود التوظيف:
 تقدم منارة خدمات استشارية متخصصة في إدارة عقود التوظيف والبحث عن
الكفاءات المناسبة لشغل المناصب القيادية والفنية. نعمل على تقديم حلـول
توظيف متكـاملة تتمـاشى مع احتيـاجات العملاء وتسهم في بناء فرق عمـل

قوية وفعالة.



عملائنا



تواصل معنا
INFO@MANARACO.COM

EMAIL:

WWW.MANARACO.COM
WEBSITE:

BUILDING 13, LAYSEN VALLEY, KING KHALID
HIGHWAY | RIYADH, SAUDI ARABIA

ADDRESS:

mailto:info@example.com
https://manaraco.com/

